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Vragen van de leden Agnes  Mulder en Knops (beiden CDA) aan de minister 
van Economische Zaken over het bericht dat honderdduizenden Nederlanders 
teveel betalen voor gas (ingezonden 23 januari 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek dat de Vereniging Eigen Huis (VEH) heeft 
gedaan waaruit blijkt dat honderdduizenden huishoudens in Nederland een 
paar honderd euro per jaar teveel betalen voor de toevoer van gas?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusie van de VEH dat de meeste netbeheerders in Nederland 
een te hoog tarief voor het transport van gas rekenen en veel consumenten 
zijn benadeeld? 

Vraag 3
Bent u het eens met de conclusie van de VEH dat de tarieven van de 
netbeheerders in veel gevallen te hoog zijn omdat huishoudens een grotere 
gasaansluiting hebben dan voor hun gebruik nodig is? Wat is uw zienswijze 
op de aanbeveling van de VEH dat huishoudens recht hebben op een kleine 
gasaansluiting die de netbeheerders kosteloos moeten aanbrengen? 

Vraag 4
In hoeverre kunt u, als toezichthouder op het Nederlandse gasnet, de 
netbeheerders dwingen om de tarieven, indien nodig, voor het transport van 
gas naar beneden bij te stellen? 

Vraag 5
Bent u voornemens uw toezichthoudende instrumenten hiervoor dan ook 
actief in te zetten richting de netbeheerders? 

Vraag 6
Wat gaat u doen om te bewerkstelligen dat consumenten die de dupe zijn 
geworden van het betalen van onnodig hoge capaciteitstarieven financieel 
worden gecompenseerd? Bent u bereid om u hiervoor actief in te zetten?

1 nu.nl, maandag 21 januari 2013
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